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Aan het College van B&W van Hengelo 

Datum: 14-11-2024 

Betreft: vragen Hengelose Burgers over verstedelijking Twente 

 

Geacht College, 

Inleiding 

Op 12 november 2024 publiceerde de Rijksoverheid het bericht ‘Start verstedelijkingsstrategie in 
Stedendriehoek, Twente en Limburg-Centraal.’ Daarin lezen we dat er in Twente tot 2050 een groei van 
69.000 woningen mogelijk wordt in de steden Enschede, Hengelo en Almelo. De bouw van meer 
woningen juicht de fractie van Hengelose Burgers toe, maar het is wel belangrijk dat de raad betrokken 
blijkt bij de belangenafwegingen die gemaakt moeten worden bij zo’n forse groei. Onze fractie streeft 
naar zo veel mogelijk binnenstedelijke oplossingen en bescherming van het buitengebied. Ook andere 
thema’s zijn voor ons belangrijk zoals duurzaamheid, groenbeleid, leefbaarheid, inspraak, erfgoed, 
cultuur, economische ontwikkeling en verkeer. 

Hieronder enkele schriftelijk te beantwoorden vragen aan het college. 

 

Vragen 

1) Hoeveel van het aantal van 69.000 woningen komen te liggen in de gemeente Hengelo? 
 
 

2) Is het college voornemens om volledig nieuwe wijken te gaan opzetten in gebieden die we nu 
nog kennen als onze laatste gemeentelijke buitengebieden, zoals Woolde, Oele, Beckum, 
Twekkelo en Driene. 
 

3) Is het college bereid om lopende ontwikkelingen zoals Thiemsland, Marskant, Campus Driene en 
Hart van Zuid per direct bij te sturen en meer in te zetten op binnenstedelijke hoogbouw? 
 

4) Wat betekent dit voor de omgevingsvisie voor dit gebied? Hoe moet een visie tot stand komen 
als de betrokken gemeenteraden hier niet samen over kunnen debatteren en de besluiten niet 
samen kunnen nemen? 
 

5) Gaat het bestuur in de regio de verstedelijkingsstrategie in een masterplan formuleren, zodat er 
een overzichtelijk plan ontstaat? 
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6) Krijgt Twente nu één groot aaneengesloten stedelijk gebied? 
 

7) Betekent de verstedelijkingsstrategie dat kleinere grensgemeenten ook meer bebouwd gaan 
worden of dat grondgebied opgeslokt gaat worden? 
 

8) Zijn de drie steden voornemens om alle 14 Twentse gemeenten bestuurlijk te betrekken in de 
plannen? 
 

9) Kan het college garanderen dat burgers actief en effectief gaan participeren in deze 
ontwikkeling? 
 

10) Een nieuwsbericht hierover bereikt ons vanuit de betrokken ministeries. Waarom vernemen wij 
deze ontwikkeling niet vanuit het college in een eerder stadium? 
 

11) Het beeld ontstaat dat de discussie over de schaalsprong al een veel langere aanloop heeft. Er is 
kennelijk een beleidsstrategie waar de raad nauwelijks zicht op heeft. Is het college bereid de 
raad uitgebreid en regelmatig te informeren over de bestuurlijke visie op de verstedelijkings-
strategie in Twente en de daaruit voortvloeiende ontwikkelingsplannen? 

 
 

 

Hoogachtend, 

 

Herbert Capelle. 
Onafhankelijk raadslid namens Hengelose Burgers 


